
Mødereferat. 

Emne:              Bestyrelsesmøde i Folkebo afd. 3 

Dato:                Tirsdag den 06. september 2022 kl. 18.30 

Deltager:         Jens Mathiesen (Formand) 

                          Morten Christiansen (Næstformand) 

                          Lena Duch (Bestyrelsesmedlem) 

                          Bjarne Caspersen (Suppleant / Referent) 

Dagsorden: 

1. Afdelingen og Administrationen. 

2. Ejendomme og grønne områder. 

3. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer. 

4. Næste møde. 

5. Eventuelt. 

 

Jens Mathiesen bød velkommen og gennemgik dagsordens punkter. 

Ad. Pkt.1. 

1.1      Arbejdet mellem afdelingen og administrationen går tilfredsstillende. 

1.2      Domhusgårdens Ejendomsadministration har fra 1. oktober 2022, ansat en byggesagkyndig 

            ejendomsfunktionær. 

            Det er tanken, at ejendomsfunktionæren blandt andet skal håndtere henvendelser fra Folkebo. 

            Beboerne vil modtage information om hans arbejdsopgaver i forhold til Folkebo, når der er 

            en nærmere afklaring. 

             

Ad. Pkt.2. 

2.1      Afdelingen og administrationen har haft første syn på boligen Henrik Hertz Vej 20, for at 

            planlægge hvilken arbejder der skal udføres inden genudlejning. Denne proces er endnu  

            ikke færdiggjort. Der arbejdes videre med opgaven. 

2.2      Lejligheden bag kiosken forventes snarligt udlejet.  

2.3      Ny butik hvor kiosken tidligere har været vil åbne i oktober / november 2022, der vil blive 

            ophængt skilt i vinduet når det bliver endeligt hvilken dato dette bliver. 

2.4      Afdelingen henviser til, at alle beboerne er opmærksom på at der ikke er nogen bevoksninger 

            såsom eks. Efeu og andet der gror op af facaderne, da dette kan ødelægge murværket og give 

            let adgang for skadedyr til vores huse eks. Rotter.  

2.5      Vores haveaffaldsplads er blevet renoveret da hegn omkring var ved at falde sammen. 

            For at vi i vores fællesskab kan beholde denne gode i fremtiden, opfordres der endnu engang 

            til, at alle udviser ordentlighed når pladsen bruges. 

2.6      Samarbejdet med vores gartner OK Nygård A/S går godt.  



 

Ad. Pkt. 3. 

3.1      Intet nyt fra bestyrelsesmedlemmerne. 

Ad. Pkt. 4.  

4.1      Formanden vil indkalde til næste bestyrelsesmøde til sidst i oktober 2022.  

Ad. Pkt. 5. 

5.1       Intet at bemærke under eventuelt. 

 

Jens Mathiesen takkede herefter for et godt møde. 

 

 

 

 

 

 

 

Referent. 

Bjarne Caspersen. 

 

 

 


